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                          Vijećnicima - svima 

 
PREDMET:  Vijećnička pitanja – odgovor, dostavlja se 
 
 Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) je 
na 15. sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 31. srpnja 2018. godine postavila 
vijećničko pitanje, kako slijedi. 
 
 „1. Prošlo je punih 9 mjeseci od kada je predstavljena Stručna podloga prostora južnog 
priobalja Grada Labina (31.10.2017.g.). Predstavljena je od strane izrađivača Jurcon 
Projekt d.o.o. Tito Kosty i Zdravko Jurčec su predstavili projekt Prtlog 1  dok je projekt Prtlog 
2 obrazlagao Nenad Novković iz Urbisa. 
 
Napominjem imena, jer je konkretno gosp. Tito Kosty u prezentaciji izjavio da je njihova 
stručna podloga nepotpuna i ne može dati valjane rezultate jer nedostaje studija prihvatnih 
kapaciteta. Dakle, gosp. Kosty je to izjavio za stručnu podlogu u čijoj izradi je sam 
učestvovao. 
 
Želim mu ovim putem zahvaliti što je to javno i rekao (na tematskoj sjednici za Prtlog, 
održanoj u studenom prošle godine), jer je to bila jedna od točaka zahtjeva Građanske 
inicijative Volim Prtlog koja je napokon i priznata od jednog takvog stručnjaka. 
 
Postavljam pitanje: Hoće li se izraditi nova Stručna podloga prostora za zone Prtlog 1 i 
Prtlog 2, s obzirom da je tek sada izrađena studija prihvatnih kapaciteta koja je 
inicirana od strane građanske inicijative Volim Prtlog prije skoro godinu i pol dana ? 
 
ODGOVOR: 

Izvršit će se izmjene i dopune Stručne podloge u dijelu na koji će imati utjecaj 
prihvaćene smjernice i zaključci Studije prihvatnih kapaciteta turizma Grada Labina i 
Krajobrazne osnove južnog priobalja. 
 

Sa poštovanjem,  
 

     GRADONAČELNIK 
                    Valter Glavičić,v.r. 
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